



HIGHLIGHTS:

- ⊗ Maimoon Palace
- ⊗ Samosir Island
- ⊗ Sipiso-piso Waterfall
- ⊗ Fullday Medan Shopping

行程亮点

- ⊕ Maimoon 宫
- ⊕ 萨莫西尔岛
- ⊕ Sipiso-piso 瀑布
- ⊕ 全日棉兰购物乐

PACKAGE INCLUDES:

- ⊗ 4 Nights stay
1N Parapat,
1N Berastagi
2N Medan
- ⊗ Return airport transfer
- ⊗ Daily breakfast, 4 lunch & 4 dinners.

配套含:

- ⊕ 4 晚住宿
1 晚巴拉巴特
1 晚贝拉斯塔基
2 晚 棉兰
- ⊕ 往返当地机场接送
- ⊕ 每日早餐, 4 午餐及 4 晚餐

Optional:

- ⊗ Hot Spring Berastagi RM 20/pax

自费项目:

- ⊕ Berastagi 温泉 RM 20/人

DAY 01: ARRIVAL MEDAN ~ PARAPAT (LD)

You will be greeted by your tour guide / driver cum guide on arrival at **Kuala Namu International Airport** in Medan. Transfer to local restaurant for lunch. After lunch, proceed around 4 hours journey to **Parapat Lake Toba**. En-route stops at **Patent Shop** to buy local food products such as Teng Teng or Ting Ting. Arrive at Parapat, a town on the shore of serene Lake Toba. Check in to hotel for accommodation. Dinner at hotel.

DAY 02: PARAPAT ~ SAMOSIR ISLAND ~ PARAPAT ~ BERASTAGI (BLD)

After breakfast at hotel, cruise Lake Toba by ferry boat for about 45 minutes. Visit **Tomok Village** to see the ancient tomb of King Sidabutar, and then visit **Ambarita Village** to see the famous stone chairs and execution place of King Siallagan (*Only for groups with a minimum of 10 persons*). Back to Parapat and transfer to local restaurant for lunch. After lunch tour continues around 4 hours journey to Berastagi. En-route stops at **Simarjarunjung** to enjoy ginger tea and fried bananas (*personal expenses*). Stop at **Sipiso Piso waterfall** to see this magnificent 110 metres tall waterfall and an extraordinary view of Lake Toba from the north side. Proceed to **Berastagi**. Upon arrival in Berastagi visit the **Central Fruit Market** to buy tropical fruits, vegetables and flowers. Check into the hotel, where you will be having dinner.

DAY 03: BERASTAGI ~ MEDAN (BLD)

Breakfast at hotel. Drive 2.5 hours back to Medan Visit **Shwedagon Pagoda Replica** at **Taman Alam Lumbini**. Upon arrival in Medan visit **Wood Gallery**. Visit **Maimoon Palace** to see the Sultan of Deli's palace which was built in 1888. Lunch at local restaurant. Visit **Batik Centre**, **Birdnest** and **Pasar Ikan Lama** (traditional market) and **Medan Mall**. Afternoon check in to hotel for accommodation. Dinner at local restaurant or hotel.

DAY 04: MEDAN FULL DAY SHOPPING (BLD)

After breakfast at the hotel, enjoy a full day shopping at **Pasar Petisah** (traditional market) and **Sun Plaza** (branded shops). Lunch arranged at local restaurant. Afternoon back to hotel. Dinner at local restaurant or hotel. Enjoy the warm atmosphere of **Merdeka Walk**, **City Hall**, **Post Office** at your own leisure, Transfer to Hotel for overnight.

DAY 05: MEDAN ~ DEPARTURE (B)

Breakfast at hotel, then free and easy until transfer to airport for your next destination.

*** Due to unforeseen circumstances, the sequence of the itinerary is subject to changes without price notice ***

第一天：抵达棉兰 ~ Parapat (午晚餐)

抵达棉兰机场，当地导游 / 车导将会迎接你。前往当地的餐馆吃午饭。午餐后，送往 Parapat 多巴湖地区(约 4 小时)。途中停止专卖店购买当地食品。过后到在 Pematang Siantar 的编制廊。 抵达 Parapat，并入住酒店。晚餐于酒店。

第二天：Parapat ~ 沙摩西岛 ~ Parapat - Berastagi (早午晚餐)

早餐后早餐后，你将乘船越 45 分钟前往 Samosir Island 经过多巴湖水域。参观 Tomok 村观赏西拉武达国王之陵墓。然后前往 Ambarita，在这里你可以看到纯石制成的椅子，这是国王和他的臣子开会讨论施政的地方(只为团体最少 10 人)。回到 Parapat，在当地餐馆使用午餐。午餐后，前往约 4 个小时车程前往 Berastagi。路途，停在 Simarjarunjung 自费享用姜茶和炸香蕉。前往 110 尺高的 Sepiso-piso 瀑布遥望美丽的多巴湖。到了 Berastagi 后前往水果市场购买热带水果，蔬菜和花卉。入住酒店，在酒店吃饭。"

第三天：Berastagi ~ 棉兰 (早午晚餐)

早餐后，将前往棉兰市(约 2.5 小时)，参观在塔曼阿拉姆蓝毗尼园参观大金塔副本。参观 Maimoon 故宫，看到宫建于 1888 年的苏丹德利。参观蜡染中心和 Pasar Ikan 达赖喇嘛(传统市场)和棉兰购物中心。下午，入住酒店，在餐馆或酒店吃饭。

第四天：全天棉兰购物 (早午晚餐)

在酒店早餐后，全天购物享受，巴刹 Petisah(传统市场)和太阳广场(品牌店)。午餐于当地餐厅。下午回酒店休息。晚餐于当地餐厅或酒店。热烈的气氛中享受的默迪卡城，市政厅，发表自己的休闲办公室。转移到酒店过夜。

第五天：棉兰 ~ 家园 (早餐)

早餐后，前往机场，返往家园。

如中英文行程之间有差异的情况下，请参阅英文行程为准
以上行程只供参考，如有变动将以当地接待社之行程为准，本公司将保留更改行程及团费之权

****Prices shown are in MYR****

HOTEL or similar	GV 4 - UP	CHD ½ TWN (02-10YRS)	CHD W/BED (02-10YRS)	CHD N/BED (02-10YRS)	SINGLE SUPP (ADD ON)
1N Parapat ~ Patra Jasa Hotel 3* Or similar 1N Berastagi ~ Green Garden 3* Or similar 2N Medan ~ Garuda Plaza Hotel 3* Or similar	888	888	95%	75%	248

PEAK SEASON 2017

National Public Holidays of Indonesia in 2017 with additional surcharge **START FROM**
RM 158.00/person

(Surcharge cover 2days before and 2days after of National Public Holidays of Indonesia in 2017)

1; 28 Jan/ 28 Mar/ 14; 24 Apr/ 1; 11; 25 May/ 1; 23-28 Jun/ 17 Aug/ 1; 21 Sept/ 1; 25-26 Dec 2017

**** We reserve the right to make any changes on tour price due to currency fluctuation. Thanks for understanding!**

**** 由於匯率波動的關係，我社保有權利依據匯率波動而有所調整其價格，謝謝體諒!**

Terms & Conditions:

- ⊕ Ground arrangement.
- ⊕ Valid from and travel **COMPLETED** within: 01JAN – 20 DEC 2017.
- ⊕ Minimum 4 adults travelling based on PRIVATE tour & valid for Asean Market only.
- ⊕ Driver Cum Guide (English/Malay Speaking) will be provided for FIT Booking (below 12 paxs). Mandarin Speaking Guide only can request for group and subject to availability.
- ⊕ Driver & local guide tips: RM 8.00/day/pax.
- ⊕ 4 paxs and below with additional charge: RM 178/ person.
- ⊕ *Ambarita tour is only valid for minimum 10 adults or above, less than 10 adults will not going.*
- ⊕ Free Visit upon request to Kwam Im temple Pematang Siantar, Long House at Pematang Purba, Velangkany Church, Grand Mosque, Chinese Temple and Indian Temple in Medan.
- ⊕ Transportation will based total number of people.
- ⊕

(Note: Some surcharge dates are still unknown, will advise on booking confirmation. Any increase in room rates arising from the Events and conventions shall be borne by customers)

(备注：有些收费日期还不得而知，会就预订确认任何增加的活动和公约所产生的房费，由客户自行承担。)